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EMMAGATZEMATGE DE MARIHUANA A L’ABP DE TREMP 

USPAC ha denunciat, en diverses ocasions, la manca d’un espai adient per a guardar 

els decomisos de marihuana, deixant les plantes durant setmanes i/o mesos estirades 

en els pàrquings, o despatxos interiors de les comissaries; tant és així que vam tindre 

fa uns mesos vam tindre companys/es afectats per les picades de puces, per deixar 

les plantes durant mesos al pàrquing. Aquest fet provoca que tota la comissaria faci 

una olor insuportable, provocant molts cops marejos, mals de cap, vòmits,... 

Aquest cop, en un 

període de dos 

setmanes, hem tingut 

coneixement que a l’ABP 

de Tremp, hi ha hagut 

un emmagatzematge 

important de plantes de 

marihuana a l’interior 

del pàrquing de la 

comissaria, provocant 

unes molèsties pels 

companys/es que hi 

treballen dia a dia, 

tenint que manipular 

aquesta substància 

sense material adequat i 

tenint que suportar la forta olor que això provoca. Fa 

poc vam denunciar la manca de material adient per la 

marihuana, (https://www.uspac.cat/noticia/manca-de-

material-adient-pel-c%C3%A0nnabis). 

Aprofitem aquest comunicat per a felicitar als companys que han fet aquesta 

intervenció i per la bona feina portada a terme però no podem felicitar d’igual manera 

al cap de l’ABP, ja que en poc temps és el segon cop que denunciem plantes de 

marihuana a l’interior del pàrquing de la comissaria i no ha buscat solucions ni mitjans 

per a custodiar aquestes plantes en altres indrets, com podria ser a l’exterior de la 

comissaria, com per exemple en uns contenidors hermètics i amb precinte. 

Per tot l’exposat, des de la USPAC denunciarem tots aquests casos i més en 

comissaries que no és el primer cop que succeïx. 

Sr. Conseller Jané, vostè sap QUÈ PENSEN ELS CIUTADANS QUE VAN a les 
dependències policials, per a qualsevol gestió, i es troben amb aquesta forta olor ? 

Catalunya, 21 de setembre de 2016 


